
 

 

Protokoll nr 2, styrelsemöte 2023-05-23 

Närvarande: 

Jan-Olof Olsson   Lars Martinsson  

Axel Björklund   Olof Gottfridsson  

Jakob Wahledow   Eva Nicklasson                   

Christine Björklund  John Clemson  

 

1. Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Föreslagen agenda godkändes. 

Speciellt inbjuden gäst var vår nya revisorssuppleant Emelie Ebbersten. 

2. Föregående mötes protokoll 

Protokollet gicks igenom och godkändes. 

3. Ekonomisk rapport 

Kassören flaggade igen att momsredovisningen krånglar till bokföringen. Till detta kan läggas att 

momsfrågan för Samfälligheter har överklagats hos Förvaltningsdomstolen. 

- Posten Reparation/Underhåll kommer att överskridas. Framför allt beroende på det 

nya golvet i Gemensamhetslokalen. 

4. Skrivelser 

Inga skrivelser inkomna. 

5. Städdagen 

Fungerade bra även om en del sammankallande inte var helt uppdaterade på vad som gällde. 

- Till nästa gång kommer Trivselkommittén att informera tidigare än i vår och 

tydliggöra vad en sammankallande har som uppgift. 

- Det reparationer som behövdes på lekplatserna har genomförts. 

 

6. Skötsel av gatubelysningen 

Efter att Varberg Energi varit här två ggr och hjälpt oss att byta ut gatlampor fick vi en 

rekommendation att byta ut samtliga säkringar (10 A) i lyktstolparna, då de befintliga är 

ålderstigna. 

JO, Jakob och Lasse kommer att genomföra denna kampanj. Andra frivilliga är också välkomna. 

 

7. Bygglovsfråga 

En fråga från en medlem avseende att byta ut befintligt fasadmaterial har inkommit. Svaret är att 

det är en fråga mellan fastighetsägaren och Byggnadsnämnden då det krävs ett bygglov för 

åtgärden. 

8. Vandaliserade grindar 

Tyvärr har grindarna vid backen upp mot cykelvägen mellan Tors/Brages och den stora ängen 

vandaliserats. En av grindarna har ”sparkats” sönder och enligt uppgift är det några elever från 

Håstensskolan som tyckt detta var ett roligt sätt att förgylla en poängpromenad på. 

En lärare boende på Brages kommer att ta upp vandaliseringen med ansvariga på skolan. Om 

inget händer efter det kommer styrelsen att överväga en polisanmälan. 
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9. Övrigt 

- Tvätthallarna används inte bara till att tvätta bilar eller soptunnor i. Vissa personer 

tycker, uppenbart, att det är upp till andra att ta upp skräp och annat som man lämnar 

efter sig. Dessutom används allehanda verktyg att öppna vattenkranarna med, i stället 

för därtill avsedda nycklar, vilket är helt förkastligt då man förstör vattenutkasten som 

är självdränerande. 

Styrelsen uppmanar alla, som använder tvätthallarna, att plocka rent efter sig och att 

vara aktsamma med materialet som finns där. 

Totalt kostar denna ”service” Samfälligheten ca 26 000 kr/år vilket kan minskas om alla 

hjälps åt att sköta hallarna som sig bör. 

 

10.  Nästa möte 

Onsdag den 14/6 kl 18:00 

 

 

 

Vid protokollet 

 

_________________________   

Lars Martinsson 

Justeras: 

 

_____________________________                                ____________________________ 

       Jan-Olof Olsson                   Jakob Wahledow 


